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Utvalg: Miljø- og teknisk komite 
Møtedato: 20.08.2009 
Tidspunkt: 19:00 
Møtested: Rosenholmveien 7, 4. et. 
  
 
 
Følgende medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Repr Vara for 
Arild Andersson Leder H  
Rune Eriksen Nestleder A  
Tore Rønning Medlem A  
Torill E. Hansen Medlem A  
Erlend Jonassen Medlem SV  
Anne Helen Hjelmerud Medlem FrP  
Kari Ovesen Haugland Medlem V  
 
Forfall: Ingen 
 
Saker behandlet: 
 
Arkivsaksnr.: Saksnr. Tittel 
  Åpen halvtime 
  Godkjenning av innkalling 
  Godkjenning av saksliste 
  Godkjenning protokoll av 04.06.2009 
2004/1385 PS 09/26 Planforslag til offentlig ettersyn - Seterbråten - Bjørndal 
2007/168 PS 09/27 Planforslag til offentlig ettersyn - Leirskallhellinga, 

planforslag alternativ C 
2005/1200 PS 09/28 Holmlia torg - Varsel om mindre vesentlig 

reguleringsendring 
2009/652 PS 09/29 Invitasjon til innspill fra bydelen område og prosessavklaring 

- Liakollveien 1 (saks- og dokumentnummer 200906359-1) 
2006/1197 PS 09/30 Samordnet uttatelse til kommuneplan for Oppegård 

kommune - Forslag til planprogram 
2007/1418 PS 09/31 Grøntplan for Oslo - Kommunedelplan for den blågrønne 

strukturen i Oslos byggesone - Varsling av planforslag til 
offentlig ettersyn 

2007/66 PS 09/32 Oppfølging av bystyrets vedtak av 17.12.2008 Sak 464 -- 
evaluering av nye oppgaver til bydelene 



 
 

 
 

 PS 09/33 Orienteringssaker og spørsmål i møte 
 

 
 
Åpen halvtime 
Ingen fremmøtte. 
 
Møtet lovlig satt med 7 representanter. 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkalling godkjent. 
 
Godkjenning av saksliste 
Sakskart godkjent med følgende tilleggssak: 
Oppfølging av bystyrets vedtak av 17.12.2008 Sak 464 -- evaluering av nye oppgaver til 
bydelene satt som sak 09/32 etter forslag fra Arild Andersson (H). 
 
Orienteringssaker og spørsmål i møte satt som sak 09/33. 
 
Godkjenning av protokoll 
Protokoll av 04.06.2009 godkjent. 
 
Utdelt informasjon til møtet 
Fordelt møte: 
Bemerkninger fra eldrerådet til MTKO sak 09/26 og sak 09/32 (se sakskart). 
 
Fordelt e-post: 
Uttalelse fra Oslo Elveforum, av 10.08.2009, til Planforslag Seterbråten – Bjørndal.  
 
Uttalelse fra Miljøprosjekt Ljanelva, av 11.08.2008, til Leirskallhellinga – Planforslag 
alternativ C. 
 
Grøntplan for Oslo – Invitasjon til åpne møter. Brev fra Plan- og bygningsetaten til bydelene 
av 08.07.2009. 
 
Biofyringsolje i Holmlia Varmesentral. Brev fra Hafslund til bydelen av 03.08.2009.  
   
 

PS 09/26 Planforslag til offentlig ettersyn - Seterbråten - Bjørndal 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Planforslaget imøtekommer ikke bydelsutvalgets ønske om at feltet skal 

bebygges med eneboliger slik det fremgår av reguleringsplanen for området. 
Bydelsutvalget viser til tidligere uttalelser som følger planforslaget. 

 
2. Bydelsutvalget ser behov for at gjenværende natur- og ressursgrunnlag og 

sikres bedre gjennom reguleringsbestemmelsene. Bydelsutvalget foreslår 
derfor at det i § 4 Fellesområder, andre avsnitt, vurderes inntatt følgende 
(understreket): Innenfor fellesareal skal eksisterende vegetasjon og bekkedrag 
bevares. 

 



 
 

 
 

Bydelsutvalget foreslår også at landskap utenfor byggegrense med 
betegnelsen fellesareal vurderes sikret gjennom reguleringsbestemmelse mot 
inngrep både under og etter utbygging. Innenfor disse områdene bør det ikke 
være tillat med beplantning, jordbearbeiding, utfylling, lagring av masser, 
hageavfall og byggematerialer, kjøring med maskiner og lignende. Videre bør 
området sikres/stenges i anleggsfasen for å forhindre tilfeldige inngrep. 
 
Bydelsutvalget mener innspillet fra Oslo Elveforum og tidligere innspill fra 
Helse- og velferdsetaten i forbindelse med område- og prosessavklaringen i 
forhold til overvannshåndtering, blant annet for å styrke bekkens vannføring 
og unngå overbelastning av avløpsnettet er gode, og det anmodes om at dette 
følges opp videre. 

 
Behandling i miljø- og teknisk komite, 20.08.2009: 
Endringsforslag fra Erlend Jonassen (SV), nytt punkt 1: 
Bydelsutvalget har tidligere gått inn for utbygging med eneboliger. Bu finner likevel at 
prosjektet slik det nå foreligger med rekkehusleiligheter og tomannsboliger og 92 boenheter i 
2 etasjer, kan være en fornuftig løsning for å opprettholde feltets utbyggingspotensiale. 
 
Endringsforslag fra Arild Andersson (H) og Rune Eriksen (A), nytt punkt 1: 
Bydelsutvalget ønsker at Seterbråten bebygges med eneboliger i tråd med tidligere 
regulering. Dette er det siste området som er regulert til eneboliger i Søndre Nordstrand 
foruten fremtidige Gjersrud-Stensrud. Alle andre områder er det rekkehus eller blokker. 
Bydelsutvalget opprettholder sitt vedtak av 21.12.2006. 
 
 
Tilleggsforslag fra Rune Eriksen (A) og Kari Ovesen Haugland (V) til punkt 1: 
Utbyggingsforslaget aktualiserer ny veiløsning for Bjørndal. Slimeveien er i dag sterkt 
trafikkert og eneste vei ut for Bjørndal beboerne. 
 
Det må gjøres en risiko- og sårbarhetsanalyse for Bjørndalsområdet som vurderer 
veitilknytning. Bjørndal har i dag kun veitilknytning via Slimeveien til Ljabruveien. Hvis 
analysen viser at risikoen er uakseptabel må det finnes en ekstra veiadkomst til området. 
 
Votering: 
Endringsforslaget fra SV til nytt punkt 1 fikk 3 stemmer (1F, 1SV, 1V) og falt. 4 stemte i 
mot (3A, 1H). 
 
Bydelsdirektøren forslag til punkt 1 falt. 7 stemte i mot. 
 
Endringsforslaget fra H og A til nytt punkt 1 ble vedtatt med 4 stemmer (3A, 1H). 3 stemte i 
mot (1F, 1SV, 1V). 
 
Tilleggsforslaget fra A og V til punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsdirektørens forslag til punkt 2 ble enstemmig vedtatt. 
 
Innstilling fra miljø- og teknisk komite: 

1. Bydelsutvalget ønsker at Seterbråten bebygges med eneboliger i tråd med tidligere 
regulering. Dette er det siste området som er regulert til eneboliger i Søndre 
Nordstrand foruten fremtidige Gjersrud-Stensrud. Alle andre områder er det rekkehus 
eller blokker.  



 
 

 
 

Bydelsutvalget opprettholder sitt vedtak av 21.12.2006. 
 
Utbyggingsforslaget aktualiserer ny veiløsning for Bjørndal. Slimeveien er i dag 
sterkt trafikkert og eneste vei ut for Bjørndal beboerne. 

 
Det må gjøres en risiko- og sårbarhetsanalyse for Bjørndalsområdet som vurderer 
veitilknytning. Bjørndal har i dag kun veitilknytning via Slimeveien til Ljabruveien. 
Hvis analysen viser at risikoen er uakseptabel må det finnes en ekstra veiadkomst til 
området. 
 

2. Bydelsutvalget ser behov for at gjenværende natur- og ressursgrunnlag og sikres 
bedre gjennom reguleringsbestemmelsene. Bydelsutvalget foreslår derfor at det i § 4 
Fellesområder, andre avsnitt, vurderes inntatt følgende (understreket): Innenfor 
fellesareal skal eksisterende vegetasjon og bekkedrag bevares. 

 
Bydelsutvalget foreslår også at landskap utenfor byggegrense med betegnelsen 
fellesareal vurderes sikret gjennom reguleringsbestemmelse mot inngrep både under 
og etter utbygging. Innenfor disse områdene bør det ikke være tillat med beplantning, 
jordbearbeiding, utfylling, lagring av masser, hageavfall og byggematerialer, kjøring 
med maskiner og lignende. Videre bør området sikres/stenges i anleggsfasen for å 
forhindre tilfeldige inngrep. 

 
Bydelsutvalget mener innspillet fra Oslo Elveforum og tidligere innspill fra Helse- og 
velferdsetaten i forbindelse med område- og prosessavklaringen i forhold til 
overvannshåndtering, blant annet for å styrke bekkens vannføring og unngå 
overbelastning av avløpsnettet er gode, og det anmodes om at dette følges opp videre. 

 

PS 09/27 Planforslag til offentlig ettersyn - Leirskallhellinga, 
planforslag alternativ C 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget finner det positivt at det med bakgrunn i nye naturregistreringer og lokal 
kjennskap til området fremmes et Alternativ C, som belyser en videreføring av dagens 
grøntområde og sikrer vern av biologisk mangfold og landskap i tilknytning til 
Ljanselvdalen. 
 
Alternativ C imøtekommer bydelsutvalgets vedtak av 29.11.2007 og miljø- og teknisk 
komite sitt vedtak av 30.10.2008. Bydelsutvalget viderefører derfor tidligere vedtak til 
Alternativ C: 
 
Vedtak i bydelsutvalget, 29.11.2007: 
Bydelsutvalget i Søndre Nordstrand mener at det er riktig å foreta en omregulering av 
området. Imidlertid bør området reguleres med sikte på å bevare hele området som et 
grøntområde. 

Området er en del av Ljanselvdalen, som er en av de viktige landskapene i Grøntplanen for 
Oslo. Området er bevokst med skog, der deler av skogen er verdifull urskog med et viktig 
biologisk mangfold. Skogen er også viktig for fugle- og dyrelivet i området langs Ljanselva. 
En utbygging av boliger her vil medføre en rasering av denne skogen. Området er i tillegg 



 
 

 
 

bratt, og bygging av veier og boliger vil medføre store terrenginngrep. Området er 
nordvendt, noe som vil gjøre det vanskelig å gi gode solforhold for boligene som planlegges.  

Bydelsutvalget er derfor negativ til en omregulering til boliger med tilhørende anlegg, og ber 
om at hele planområdet heller omreguleres til spesialområde friluftsområde eller tilsvarende.  

Det bør imidlertid kunne legges til rette for opparbeiding av en enkel gangvei fra 
Stenbråtveien ned mot Ljanselva. 

Vedtak i miljø- og teknisk komite, 30.10.2008, etter delegert vedtaksmyndighet fra 
bydelsutvalget: 

1. Bydelsutvalget ber om at hele planområdet omreguleres til spesialområde, 
friluftsområde eller tilsvarende.  

2. Bydelsutvalget er positive til sikring av de verdifulle naturområdene, herunder 
ravineområdet og omreguleringen av felt C og G til friområde, samt sikring av turvei 
på bekostning av bebyggelse, slik det fremgår av det foreliggende planforslaget. 

 
Behandling i miljø- og teknisk komite, 20.08.2009: 
Ingen forslag fremmet. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig tiltrådt. 
 
Innstilling fra miljø- og teknisk komite: 
Bydelsutvalget finner det positivt at det med bakgrunn i nye naturregistreringer og lokal 
kjennskap til området fremmes et Alternativ C, som belyser en videreføring av dagens 
grøntområde og sikrer vern av biologisk mangfold og landskap i tilknytning til 
Ljanselvdalen. 
 
Alternativ C imøtekommer bydelsutvalgets vedtak av 29.11.2007 og miljø- og teknisk 
komite sitt vedtak av 30.10.2008. Bydelsutvalget viderefører derfor tidligere vedtak til 
Alternativ C: 
 
Vedtak i bydelsutvalget, 29.11.2007: 
Bydelsutvalget i Søndre Nordstrand mener at det er riktig å foreta en omregulering av 
området. Imidlertid bør området reguleres med sikte på å bevare hele området som et 
grøntområde. 

Området er en del av Ljanselvdalen, som er en av de viktige landskapene i Grøntplanen for 
Oslo. Området er bevokst med skog, der deler av skogen er verdifull urskog med et viktig 
biologisk mangfold. Skogen er også viktig for fugle- og dyrelivet i området langs Ljanselva. 
En utbygging av boliger her vil medføre en rasering av denne skogen. Området er i tillegg 
bratt, og bygging av veier og boliger vil medføre store terrenginngrep. Området er 
nordvendt, noe som vil gjøre det vanskelig å gi gode solforhold for boligene som planlegges.  

Bydelsutvalget er derfor negativ til en omregulering til boliger med tilhørende anlegg, og ber 
om at hele planområdet heller omreguleres til spesialområde friluftsområde eller tilsvarende.  

Det bør imidlertid kunne legges til rette for opparbeiding av en enkel gangvei fra 
Stenbråtveien ned mot Ljanselva. 



 
 

 
 

Vedtak i miljø- og teknisk komite, 30.10.2008, etter delegert vedtaksmyndighet fra 
bydelsutvalget: 

1. Bydelsutvalget ber om at hele planområdet omreguleres til spesialområde, 
friluftsområde eller tilsvarende.  

2. Bydelsutvalget er positive til sikring av de verdifulle naturområdene, herunder 
ravineområdet og omreguleringen av felt C og G til friområde, samt sikring av turvei 
på bekostning av bebyggelse, slik det fremgår av det foreliggende planforslaget. 

 

PS 09/28 Holmlia torg - Varsel om mindre vesentlig 
reguleringsendring 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til administrasjonens uttalelse. 
 
Behandling i miljø- og teknisk komite, 20.08.2009: 
Endringsforslag fra Arild Andersson (H) til kulepunkt 5 i administrasjonens uttalelse: 
Etter at Holmlia kollektivterminal ble vedtatt av byutviklingskomiteen uten at Søndre 
Nordstrand bydelsutvalgs krav om et offentlig toalett ble etterkommet, ble det antydet at 
dette skulle komme i forbindelse med Holmlia torg. 
 
Etter en presentasjon fra Samferdselsetaten tidligere i år ga et samlet bydelsutvalg et 
enstemmig krav om toalettfasiliteter. 
 
Det foreliggende planforslaget har ikke noe om toalettfasiliteter.  
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak (administrasjonens uttalelse, kulepunkt 1, 2, 3, 4) med 
endringsforslag fra H (kulepunkt 5) ble enstemmig tiltrådt. 
 
Innstilling fra miljø- og teknisk komite: 

• Planforslaget imøtekommer bydelens behov for møteplasser og ønsket prioritet fra 
bydelsutvalget i forbindelse høringsuttalelse til Kommunedelplan for torg og 
møteplasser - Prioritering av plasser - høring i bydelen (bydelsutvalgets vedtak av 
29.11.2007, PS 07/88).  

• Bydelsutvalget merker seg at utformingsprosessen skal gjennomføres i samarbeid 
med bydelen, jf. § 3 i forslag til reguleringsbestemmelser. Dette er positivt og i tråd 
med bystyrevedtak, og ivaretar deltakelse og videreføring av bydelens engasjement i 
forhold til utviklingen av planområdet. 

• Siden deler av arealet og tilstøtende område fortsatt vil være trafikkert, er det svært 
viktig å ivareta møteplassens avgrensing mot trafikkerte områder og sikre god 
lesbarhet ved systemskifter, for å ivareta trafikksikkerheten til de som bruker 
møteplassen.  

• Innenfor rammene av møteplassen må anlegg som retter seg mot barn og unge 
etableres på område som i størst mulig grad er sikret mot forurensning, støy og annen 
helsefare. 

• Etter at Holmlia kollektivterminal ble vedtatt av byutviklingskomiteen uten at Søndre 
Nordstrand bydelsutvalgs krav om et offentlig toalett ble etterkommet ble det antydet 
at dette skulle komme i forbindelse med Holmlia torg. 

 



 
 

 
 

Etter en presentasjon fra Samferdselsetaten tidligere i år ga et samlet bydelsutvalg et 
enstemmig krav om toalettfasiliteter. 

 
Det foreliggende planforslaget har ikke noe om toalettfasiliteter.  

 

PS 09/29 Invitasjon til innspill fra bydelen område og 
prosessavklaring - Liakollveien 1 (saks- og dokumentnummer 
200906359-1) 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til den administrasjonens uttalelsen. 
 
Behandling i miljø- og teknisk komite, 20.08.2009: 
Ingen forslag fremmet. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig tiltrådt. 
 
Innstilling fra miljø- og teknisk komite: 
Bydelsutvalget slutter seg til administrasjonens uttalelse. 
 

PS 09/30 Samordnet uttalelse til kommuneplan for Oppegård 
kommune - Forslag til planprogram 

Kommuneplanen for Oppegård kommune skal rulleres og det er utarbeidet et forslag til 
planprogram som er lagt ut til høring. Planprogrammet skal sette rammene for 
kommuneplanrulleringen.  
 
Oslo kommune skal uttale seg til planen. Plan- og bygningsetaten har ansvar for å samordne 
kommunens uttalelse. Bydelen har i den forbindelse muligheten til å komme med innspill.  
 
Planarbeidet er inne i en tidlig fase. Administrasjonen har gjennomgått forslaget til 
planprogram og har ingen merknader i forhold til hvordan planprosessen er tenkt 
gjennomført. Det samme gjelder i forhold til behov for utredninger og de temaene som 
fremgår av forslaget til planprogram. Saken legges derfor frem uten innstilling fra 
administrasjonen. 
 
Bydelen har etter avtale med saksbehandler hos Plan- og bygningsetaten fått utsatt 
høringsfrist.  
Eventuelle innspill fra bydelsutvalget må være etaten i hende innen 04.09.2009. 
 
Behandling i miljø- og teknisk komite, 20.08.2009: 
Forslag fra Arild Andersson (H): 
Saken tas til orientering. 
 
Votering: 
Forslaget fra H ble enstemmig tiltrådt. 



 
 

 
 

 
Innstilling fra miljø- og teknisk komite: 
Saken tas til orientering. 
 

PS 09/31 Grøntplan for Oslo - Kommunedelplan for den 
blågrønne strukturen i Oslos byggesone - Varsling av planforslag 
til offentlig ettersyn 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Bydelsutvalget mener det foreliggende planforslaget i all hovedsak imøtekommer 

tidligere innspill. Bydelsutvalget har imidlertid i tidligere vedtak påpekt at parker og 
turveier må være universelt utformet. Bydelsutvalget foreslår derfor at det inntas et 
krav om at nye parker skal tilrettelegges for universell utforming i retningslinje R 2.2 
Krav til nye parker. 

 
2. Bydelsutvalget er positive til en restriktiv linje i forhold til omdisponering  

av parker, natur- og friområder til andre formål, herunder at planforslaget følger opp 
rikspolitiske retningslinjer for barn og unge, gjennom utfyllende bestemmelser og 
krav. Bydelsutvalget merker seg også at: 

• Planens retningslinjer skal sikre at det tas hensyn, og at konsekvenser vurderes, ved 
planer og tiltak inntil park- og friområder samt at det stilles strenge krav til nye 
utviklingsprosjekter med hensyn til å utløse etablering av park på egen tomt eller 
nærliggende tomt.  

• Når det gjelder tiltak som berører/beslaglegger kommunal grunn foreslås det at det 
bør vurderes spesielt om kommunen kan sikre at normen for minimumsdekning av 
parker kan ivaretas gjennom utvikling av den angjeldende eiendommen til park.  

 
3. Bydelsutvalget mener det er svært viktig at den blågrønne strukturen blir ivaretatt ved 

en fremtidig utvikling av Gjersrud- Stensrud området. Det er derfor positivt at dette 
området er inntatt i forslaget til Grøntplan for Oslo med egen retningslinje. Ved 
fremtidige planer for området må dette følges opp og forankres i planene for området 
slik at intensjonen med retningslinjen oppfylles. 

 
4. Bydelsutvalget imøteser bydelsvise planer for oppgradering og vedlikehold av parker 

og naturområder og en gjennomgang av regulerte friområder som har en annen bruk, 
for å vurdere om de bør omreguleres i tråd med faktisk bruk, eller om 
friområdereguleringen bør realiseres.  

 
Behandling i miljø- og teknisk komite, 20.08.2009: 
Ingen forslag fremmet. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig tiltrådt. 
 
Innstilling fra miljø- og teknisk komite: 

1. Bydelsutvalget mener det foreliggende planforslaget i all hovedsak imøtekommer 
tidligere innspill. Bydelsutvalget har imidlertid i tidligere vedtak påpekt at parker og 
turveier må være universelt utformet. Bydelsutvalget foreslår derfor at det inntas et 



 
 

 
 

krav om at nye parker skal tilrettelegges for universell utforming i retningslinje R 2.2 
Krav til nye parker. 

 
2. Bydelsutvalget er positive til en restriktiv linje i forhold til omdisponering  

av parker, natur- og friområder til andre formål, herunder at planforslaget følger opp 
rikspolitiske retningslinjer for barn og unge, gjennom utfyllende bestemmelser og 
krav.Bydelsutvalget merker seg også at: 

• Planens retningslinjer skal sikre at det tas hensyn, og at konsekvenser vurderes, ved 
planer og tiltak inntil park- og friområder samt at det stilles strenge krav til nye 
utviklingsprosjekter med hensyn til å utløse etablering av park på egen tomt eller 
nærliggende tomt.  

• Når det gjelder tiltak som berører/beslaglegger kommunal grunn foreslås det at det 
bør vurderes spesielt om kommunen kan sikre at normen for minimumsdekning av 
parker kan ivaretas gjennom utvikling av den angjeldende eiendommen til park.  

 
3.  Bydelsutvalget mener det er svært viktig at den blågrønne strukturen blir ivaretatt ved 

en fremtidig utvikling av Gjersrud- Stensrud området. Det er derfor positivt at dette 
området er inntatt i forslaget til Grøntplan for Oslo med egen retningslinje. Ved 
fremtidige planer for området må dette følges opp og forankres i planene for området 
slik at intensjonen med retningslinjen oppfylles. 

 
4.  Bydelsutvalget imøteser bydelsvise planer for oppgradering og vedlikehold av parker 

og naturområder og en gjennomgang av regulerte friområder som har en annen bruk, 
for å vurdere om de bør omreguleres i tråd med faktisk bruk, eller om 
friområdereguleringen bør realiseres.  

 

PS 09/32 Oppfølging av bystyrets vedtak av 17.12.2008 Sak 464 -- 
evaluering av nye oppbaver til bydelene 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Bydelsutvalget tar Bystyrets vedtak om trafikkregulering av lokale kommunale veier 

til orientering. 
2. Bydelsutvalget ønsker ikke at bydel Søndre Nordstrand skal delta i forsøket med 

overføring av bestilleransvar for drift og vedlikehold av lokale kommunale veier. 
 
Behandling i miljø- og teknisk komite, 20.08.2009: 
Forslag fra komiteen: 
Saken oversendes arbeidsutvalget med forslaget fra Høyre. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
Forslag fra Arild anderson (H): 
Søndre Nordstrand Bydelsutvalg ønsker å være med på en forsøksordning om overføring av 
bestilleransvaret for drift og vedlikehold samt trafikkregulering av lokale kommunale veier. 



 
 

 
 

 

PS 09/33 Orienteringssaker og spørsmål i møte 

Behandling i miljø- og teknisk komite, 20.08.2009: 
 
Arild Andersson (H): 

• Arealer på Klemetsrud - Notat fra Jøran Kallmyr, byråd for miljø og 
samferdsel. 
Ønsker å lage et forslag til tilsvar som rettes byråden.  

• Fortau og kantstein -  Mortensrudveien 
Har mottatt klager fra beboere på Mortensrud. Fortau med kantstein er ikke satt i 
stand etter graving av vannledning i Mortensrudveien på høyre side mot Lofsrud.  

 Administrasjonen: Følger opp med forespørselen til Samferdselsetaten. 
• Opparbeidelse, drift og vedlikehold av gangveien mellom Holmlia idretts- og 

svømmehall  
Ønsker svar fra byråd for miljø- og samferdsel til bydelens brev av 29.05.2009. 
Administrasjonen: Følger opp ved å etterlyse svar på henvendelsen. 

 
 
Rune Eriksen (A): 

• Biofyringsolje i Holmlia Varmesentral 
Kommenterte brevet fra Hafslund. 
Administrasjonen: Saken fordrer konsesjon fra Fylkesmannen. Bydelen vil få saken 
til uttalelse.  

 
Tilførselen av fjernvarme fra Energigjennvinningsetaten går via Ljabruveien til 
Hauketo, videre til Rosenholmveien – Ringledning. Kartene over fjernvarmerørene er 
i følge Hafslund unntatt offentlighet. Når det gjelder fjernvarmerøret ved bygrensa 
forsyner disse Mastemyr. Arbeidene er en oppdimensjonering av røret.   

 
Administrasjonen: 

• Torg og møteplasser 
Det er utarbeidet en Verktøykasse for torg og møteplasser. Det er mulig å laste ned en 
digital utgave på Plan- og bygningsetatens hjemmeside: www.pbe.oslo.kommune.no

• Helga Vaneks vei – Mortensrud felt 3 – 4 
Reguleringsplan for Helga Vaneks vei – Mortensrud felt 3 – 4 er vedtatt av bystyret 
13.05.2009. 

• Informasjonsmøte om Grøntplan 
Åpent informasjonsmøte om Grøntplan for Oslo, i Plan- og bygningsetatens lokaler i 
Vahls gate 1, tirsdag 1. september kl. 18.30 – 21.00. 

• Forslag til bussrute Holmlia - Kolbotn 
Administrasjonen har etterspurt svar på tidligere henvendelser i e-post rettet Tore 
Bogen, Ruter AS. 

 
Møtet ble hevet kl. 20.40 
 
 
 
Arild Andersson 
leder 

http://www.pbe.oslo.kommune.no/
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